

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-05-15

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JOEL JOHANNESSON
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO TILL §8 VALBEREDNINGSPROCESSEN
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
ORDFÖRANDE VALBEREDNINGEN	LINDA GAO
FYLLNADSSÖKANDE TILL BLODGRUPPEN	ELSA EK

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Marcus Johansson väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Elsa Ek är här för att söka blodgruppen.
Beslut: Att adjungera in Elsa Ek med närvaro- och yttranderätt.
- §4 Fyllnadsval** Elsa Ek är 19 år gammal, går f24 och söker blodgruppen för att hon tycker det är viktigt att ge blod och hon känner de andra som sitter och de hade haft roligt tillsammans. Hon har inga speciella idéer på hur man ska få folk att ge blod men tycker det är viktigt att informera om varför man ska ge blod. Elsa ska skapa ett veganskt alternativ till blodpudding.
Beslut: Att välja in Elsa Ek till blodgruppen.
- §5 Runda bordet**
- §5.1 Kärnstyret*
- Alexander: Var på SaFT, va hyfsat kul, bättre än sist men är lite sjuk nu. Föras till protokollet ska att Alexander också har på sig en stor halsduk och ser väldigt sjuk ut. Styret hade mer aspning i tisdags på det kom 6 personer så det bådär gott. Va på UU inte KU men har hört från KU att alumniföreningen ska hålla ett homecoming event i september.
- Marcus: Det har varit en hektiskt vecka. Va inte på SaFT men det har varit mycket incidenter. Haft möte med Mikael igen angående frågan från förra veckan. Från detta så funderas det på en workshop för ovve-kommitterna. Focus-arbetsgruppen har haft möte med Tord och vi får måla en vägg svart med kritfärg. Ska ha möte med FUltras imorgon.
- Elin E: Va på SaFT. Haft mycket möten i veckan, varit med på NollKs casekvällar och haft mycket med incidenter och invalen inför ikväll.
- Elin G: Lagt ut massa protokoll nu när edusign är tillbaka.
- Elias: SaFT var kul men borde egentligen gjort annat. Lagt budget och skrivit en kvartalsrapport, skickat lite fakturor. Har också mycket i skolan.

- §5.2 DP Inval inatt, FinDuP imorgon och postohm på lördag. På söndag så ska de diskutera situationen inför möte med Mikael.
- §5.3 F6 Inval i natt, det ska bli kul. Skriver överlämning eller ändrar mest i den. Har gasque nästa lördag.
- §5.4 FnollK Jesper är på militärövning så Joel är här. NollK håller casekvällar, det känns riktigt bra och givande. Det fortsätter nästa vecka också. Foton fotade dem nyligen och det blev jättebra.
- §5.5 SNF Lite programrådsmöten, gjort en enkät tillsammans med Julie om frågekulturen på F. De vill gärna att många svarar så att Julie får bra underlag till sitt fortsatta arbete. Situationen på F togs igår upp på FuM och fick starka reaktioner, sektionen nämndes inte specifikt.
- §5.6 Foc Har beställt ett nytt flipperspel, annars är det lugnt.
- §5.7 FARM Haft kontakt med Celsius som förmodligen vill lägga en celsius i ryggsäckarna och kanske även på mässan.
- §6 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Mötet ajourneras till 12:30.
Beslut: Att inte ge ut några påföljder.
- §7 Sektionsmötet Vi har ett långt möte framför oss och vi uppskattar om FnollK inte ställer sig upp på DP:s nomineringar. I övrigt håller vi också oss till det relevanta, inga dumma frågor, det får man också sprida till sina kommittéer.
- I och med att det är flera poster folk kommer kunna ställa sig upp på vill vi ha ett sätt att skicka in reservationer på plats. Valberedningen kommer skriva upp sin mail på tavlan så man kan skicka in reservationer.
- §8 Valberedningsprocessen Vi bordlägger denna punkt till nästa veckas möte.
- §9 Äskningar FUltras vill ha repplagg. Förra veckan kom lite tankar. De tryckte tröjor igår därav avslår vi äskningen då de redan har spenderat pengarna. Detta enligt vad vi kommit överens om tidigare.
Beslut: Att neka FUltras äskning om repläder.
Fabiola har äskat om picknick filter för 1250 kronor. Vi tycker att det isåfall ska vara sektionens och inte Fabiola. Piff och Puff hade isåfall ansvarat för dem och så hade man fått låna dem.
Beslut: Att godkänna äskning om picknick-filter för 1250 kronor med ändring att Piff och Puff har ansvaret för dem.
- §10 Övriga frågor
- §10.1 Avslutning På torsdag nästa vecka har vi en avslutning. Tanken är att grilla och chilla. F6 ska ha pufftack samtidigt, Isa ska kolla vidare på vad de ska göra och vi vad styret ska göra. Vi kan vara på kemigården annars.



§11 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:07!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign